
                                                                                     
 ועד הורים מוסדי

 

 ת ועד ההורים המוסדיפרוטוקול ישיב

 29.11.23מיום 

 נוכחים

 , מנהל  התיכוןעופר טס, מנהל הגימנסיה; יעל שלום, מנהלת  חטיבת הביניים,  –בוביץ ידני לי הנהלה:

 רכזת פדגוגית, רוית גלעםאור מזרחי, סגן מנהל  חטיבת הביניים, , אלירן דיין,  סגן מנהל בית הספר

 

טל בראונר (, רוי1ח/+ 6(, אילנית מנדל )יב' 5'/בנואמה ארזה )י (,6/'י) הניה רז(, 2)יא/ נטלי שלף הורים:

ורד קלדרון (, 7יב/, 5י/(, דלית רוזנצוויג כהן )5מזרחי מזל )יא/ (2, י/4ריקי אגם )ח/ (,7שרה גל )יא'/ (7ב/+י1ט)

 (2/)ח שם טוב , מוהר(2'/ח(, נתיב מזרחי )5'/י+2'/ב)י

 על סדר היום:

 עדכון הנהלה .1

 מצ"ב פירוט –חלוקת נציגי ההורים לוועדות  .2

 בלי ניידים   שילדיהם יהיו יהביטחונהורים חוששים בעקבות המצב  -הפקדת הטלפונים  .3

 עליית המחירים של הקפטריה והתורים הארוכים בהפסקה  .4

 מסיבת סיום של כיתה י"בתכנון מועדים ל .5

 תםהוספת לוקרים ותהליך רכיש .6

, צמצום השיעור 8:15במקום ב 8הגעה בשעה לדוגמא; התייעצות עם הוועד לפני קבלת החלטות ) .7

 ( 45דקות במקום  40-ל

 שיתוף הוועד והתגייסות ההורים -יאורי מרוץ .8

 

 דיווחי הנהלה:

 , מנהל הגימנסיה:    'ליבוביץדני 

    התנהלות בעת המלחמה

 5 מגויסיםהמילואים, כל המורים מגויסים ל מורים  11 .נהרגו במהלך המלחמה בוגרי הגימנסיה 

כבה י"א  הכי ש מסייעים ועוזרים. ללא ספק  וחברי הנהלה, צוות המורים תבגרויואמורים להגיש ל

מדובר על שנת בגרויות, יש היענות ושיתוף פעולה המחסור במורים, במיוחד במתמטיקה. נפגעת מ

 .שנוצרו עד היום פעריםהצמצום ניסיון לוכן 

 תלמידים מפונים לכיתות השונות.  בית ספר קלט 



 

 

 סגרת רציפה. מ לנהל שגרה, ומאפשר בימים אלו תלמידיםבית הספר הוא עוגן משמעותי מאוד ל

 .החינוכי וותוהצ תלמידים להצלחת ה יעד קריטי עם נורמה היא

 הן לטובת חיזוק , במסירות אין קץ דקלה לוי בותית ענפה ואינטנסיבית שמובילהפעילות התנד

ספר מתמודד ה-אבל בית, איתולהתמודד לא פשוט אתגר . חקלאותהצלת והן למשפחות המגויסים, 

 ן.ופועל במלוא המרץ בעניי

  ביום זה יתקיים גם שוק איכרים  דם, מוזמנים להפיץ ולהגיע. , יתקיים יום התרמת6.12.23ביום

 פתוח לכולם. 

 שבוטל עקב הנסיבות.  שנה אירוע עפיפוניאדה 40תושבי כפר עזה הובילו במשך  -עפיפוניאדה

תקווה, אחדות להתכנס יחד ולהעיף עפיפונים כאות של הוחלט  חברתיתהיזמות הצוות בהובלת 

 והזדהות עם תושבי העוטף.

  יתקיים לקראת המחצית בינואר תלמידמפגש מורה הורה  .הימי הורים לדחות את הוחלט. 

 רוץ יאורי בוטל במקומו הוחלט על קטיף הדרים בעמק חפר )לא באחריות הגימנסיה(מ. 

 תידרשנקבעו ימים פתוחים לסוף דצמבר, הפרסום יצא בימים האחרונים,  -רישום לשנה הבאה 

 עזרת הוועד בשיווק בית הספר.

 אך עדיין הוחלט להתחיל את תנהלות, הפקדת טלפוניםבית ספר חזר לשגרה ברוכה, מבחינת הה ,

 , דבר המבטא את החזרה לשגרה.לאט-המשמעת חוזרות לאט. הערות 8:15הלימודים בשעה 

 תשתיות

 לשנים רבות נעשתה תוכנית מתאר. 

  ,רוצה להתחיל את  משרד החינוך שנים. 3-כ אמורה להימשךתוכנית חיזוק מבנים לרעידת אדמה

 עדיין אין פרטים נוספים בעניין. הפרויקט באופן מידי, 

 

  יעל שלום, מנהלת  חטיבת הביניים:

ולהתחיל  לפגוש את המחנך בבוקר"בוקר גימנסיה", בברוכה,  יש המון רגישות. יש יתרונות רבים  שגרה

 רבה, לאט לאט אנחנו חוזרים לשגרה. והייתה התחשבותאת היום ברוגע. בהתחלה היינו מאוד גמישים 

 .חוויה חיוביתיחוו התלמידים ת גיבוש, משחקי ספורט, טיולים כדי שיופעילוהמון יש 

 

 עופר טס, מנהל  התיכון:

הינו הצוות המסור, מורים מגיעים עם רצון לעשייה ולתרומה,   הגימנסיהחוזק של צוות הנקודת 

 הדבר החשוב ביותרכש הגימנסיה, קהילתמסירות אין קץ, גאוות יחידה, יש מעטפת גדולה של 

 אנושי.ההמודל  הוא

זמן, ב %15 של תוספת לכולםתינתן  – יותובגר אך יוצאים לטיולים. יחהביטלו ג – שכבה י'

 נושאים בבגרות.ון דו המוכן הורחלקים  רבים, דו הורבמתמטיקה 



התלמידים יותר באופן כללי  .שנתי יתקיים טיול .ע"לגבי הגדנ עדיין מה יםודעלא י -י"אשכבה 

כשהבעיה הכי חוסר של כוח אדם,  -מחנכים מגויסים  2ת, ות חברתייוהמון פעילו נןגועים, ישר

 מתמטיקה.ב -גדולה

 .שבוע הבא וחצי שכבה לאחר מכןבלצו ראשון  חצי שכבה יצא  -צו ראשון

 .מבורכת, שגרה להתנדבות לגמרי יסתורכזת חדשה, מגמרב,  –י"ב

 

  רכזת פדגוגית, רוית גלעם

 בגרויות פנינו ל 

  בצורה יעילה מתמודד הצוותושש תחושה שהילדים בשגרה מסכימה עם עופר שי –צוות 

 ולא מנותק.

 

 מנהל  חטיבת הבינייםאור מזרחי, סגן 

 עומס לימודימבחנים, מורגש חזרה לגם ה חזרה לשגרהעם ה. 

  15:30 לאומי שנמצאות מדי יום עד השעה בנות שירותחשוב להעביר להורים שישנן 

 ואפשר להיעזר בהן בשיעורי בית.

  תלמידים,  12בינתיים יש  - אנגלבראשותי ובראשות יעל  –בחטיבה  תלמידיםהמועצת

תיבחן האפשרות להוסיף תלמידים ונציג מכל כיתה, ישנם תלמידים שרוצים להצטרף, 

למועצה. יש המון פעילויות, לדוגמא ביום שישי האחרון אירחנו את הילדים המפונים 

 מכפר מימון. 

 

 נושאים מטעם חברי הוועד המוסדי –נטלי שלף 

. בלי ניידיםשילדיהם יהיו  יהביטחונהורים חוששים בעקבות המצב  -הפקדת הטלפונים בשכבה י'  .1

, גם המורים שהיו גם שכבת ט' מוסרים טלפונים, יש הצלחה רבה למהלך –תגובת ההנהלה

   סקפטיים מבינים שהתלמידים לומדים טוב יותר מבלי שהניידים פתוחים וזמינים.

 .והתורים הארוכים בהפסקההקפטריה  עליית מחירי .2

 .תיקבע פגישה עם אלירן, מנהל הקפיטריה, ארזה ונטלי -תגובת ההנהלה 

 סיום של כיתה י"בהמסיבת תכנון מועדים ל .3

 פגישה ראשונה, מתחילים להניע את התהליך הנקבע - תגובת ההנהלה

  תםהוספת לוקרים ותהליך רכיש .4

 בחטיבה אין מקום פיזית לשים עוד לוקרים, בתיכון יש מקום. אלירן:

 נרכוש לוקרים נוספים לשנה הבאה. :דני

 40-, צמצום השיעור ל8:15-במקום ב 8:00התייעצות עם הוועד לפני קבלת החלטות )הגעה בשעה  .5

 ( 45דקות במקום 

 .ההחלטותיים דיאלוג לפני קבלת יתקלהבא דני מסכים שחשוב לעדכן את הוועד, 



 שיתוף הוועד והתגייסות ההורים -יאורי  מרוץ .6

 ללא ספק חשוב לשמר את התגייסות ההורים וקהילת הגימנסיה

 

 חלוקה לוועדות:

 נטלי שלף –ונציגת ארגון ההורים הארצי  המוסדי יו"ר הוועד

דלית אילנית מנדל,  : נטלי שלף, שרה גל, רויטל בראונר,חבריםיו"ר:  דרור ינון,  – ועדה פדגוגית

  ריקי אגם,  מוהר שם טוב ויקי פאר, , רוזנצוויג

 ילנר, חברים: יינון דרור, דודי וחןענת  -יו"ר   –ועדת כספים 

 אסף בן גיא -יו"ר   –ועדת תשתיות 

 , מוהר שם טוביו"ר ארזה נואמה, חברים: נטלי שלף – ועדת קפיטריה וספורט


